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Dr. Schmitt Pá l
az Országgyűlés elnöke
részére

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Hazai élelmiszerek a közétkeztetésben” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
kérdést kívánok benyújtani

Dr. Fazekas Sándo r
vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarországon jelenleg 600 ezer gyemrek él a létminimum alatt, közülük 46 0
ezren olyan családban, ahol az egy főre jutó jövedelem még a
nyugdíjminimumot sem éri el . Ezek a gyerekek azok, akik nem jutnak tápláló és
egészséges élelemhez otthon, ezért els ősorban számukra létfontosságú az iskolai
étkeztetés biztosítása .

Amennyiben a közétkeztetés során felhasznált élelmiszerek tekintetébe n
sikerülne növelni a hazai gazdálkodóktól és a helyi kiskeresked őktől vásárolt
áruk arányát az importtal szemben, akkor jobb minőségű, egészségesebb
táplálék kerülne az iskolás gyermekek asztalára, ráadásul csökkenteni lehetn e
ezáltal a magyar gazdák értékesítési nehézségeit is .

Kérdezem tehát Miniszter Urat: tervez-e lépéseket a szaktárca annak érdekében ,
hogy a közétkeztetés biztosításához szükséges alapanyagok vásárlása során a
közétkeztetést ellátó cégek előnyben részesítsék a helyi termelők és a hazai
kiskereskedők áruit?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010 . július 8 . (1‚4'1:PL
Balogh J zsef


	page 1

